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ALOE VERA ZKUŠENOSTI

S ALOE VERA OPĚT ZPÁTKY 

DO ŽIVOTA!

V roce 2007, někdy v lednu, jsem si nahmatal na krku 

uzlinu velikosti třešně. Do léta téhož roku se uzlina zvět-

šila do velikosti menší švestky. Poté uzlina nerostla. Je-

likož se dále nic neměnilo, nespěchal jsem na vyšetření. 

V listopadu 2007 mě přítelkyně po delším přemlouvání 

donutila navštívit lékaře. Zde mi řekli, že se nemusí jednat 

o nic vážného, že uzlinu vyříznou a bude klid. Těsně před 

vánocemi jsem byl hospitalizován v nemocnici v Novém 

Městě na Moravě. Zde jsem prodělal operaci, při které mi 

vzali část mandle a část uzliny na histologii. Ta se ukázala 

jako pozitivní. Zde mi rovněž řekli, že zasažených uzlin 

mám víc a budu muset jít na další operaci do Brna. 

V Brně mi provedli operaci, při které mi vyoperovali nejen 

lymfatické uzliny na krku, ale i další měkké tkáně. Celkem 

jsem prodělal čtyři narkózy. Za dva měsíce po operaci 

jsem nastoupil na chemoterapii a radioterapii. Po radio-

terapii jsem zhubl 31 kg. Ze 105 kg chlapa jsem najed-

nou byl střízlík s 74 kily. Dva měsíce jsem nejedl vůbec 

nic, jen sem tam jednou denně čtvrt dětské přesnídávky. 

Cítil jsem se hodně zesláblý, po jakémkoliv pohybu jsem 

si musel lehnout a nemohl jsem vykonávat práci. Jelikož 

máme dvě děti, bál jsem se jakékoliv  běžné nemoci či 

nachlazení, neboť jsem měl sníženou imunitu.

V tu dobu mi přítelkyně kupovala v lékárně různé vitamí-

ny a potravinové doplňky, které našla na internetu. Utra-

tili jsme za ně velké peníze a žádné zlepšení stavu jsem 

nepozoroval.

Přítelkyně si vzpomněla, že před pár lety jí někdo nabízel 

Aloe Vera na podporu imunity. Netrvalo to dlouho a byli 

jsme zaregistrovaní. Zprvu jsem byl k tomuto skeptický, 

ale člověk, pokud není zdravý, zkusí vše. Asi po dvou 

měsících jsem cítil, že již nejsem tak unavený, za celý rok 

jsem nebyl nemocný, přičemž přítelkyně i děti byly často 

nachlazené a já se jim nijak nevyhýbal. Mrzí mě, že jsem 

s AV nezačal o něco dřív, možná by i průběh chemotera-

pie a radioterapie byl přijatelnější a kdybych začal o pár 

let dříve, nemusela by nemoc propuknout vůbec.

Je to už rok od ukončení radioterapie, cítím se dobře, 

výsledky mám zatím v pořádku a doufám, že díky AV to 

tak i zůstane. Nyní jsem si našel ještě jedno zaměstnání, 

pohybuji se autem po celé republice, obchodně jednám 

na fi rmách, pracuji 12 hodin denně a vše zvládám bez 

větší únavy. Bez Aloe Vera si již nedovedu život předsta-

vit.  Aloe teď u nás pije celá rodina.

Hodně zdraví vám všem přejí 

Zdeněk Opletal a Kateřina Kuncová.
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